

DOF Nordsjælland

Lokalafdeling under Dansk Ornitologisk Forening



Referat DOF Nordsjælland	Dato og tid: 13-05-2025	Sted: Nødebo Kro – Sydværelset 3400 Hillerød
	kl. 19.00 – 22.00	
Emne: Bestyrelsens arbejdsområder	Mødedeltagere: Bjørn Svendsen, Holger Hansen, John Hansen, Keld Chor Suppleanter: Afbud: Hans, Carsten, Inge Referent: Holger Mødeleder: Bjørn	
Formål med mødet: Drøfte og beslutte fremtidige aktiviteter	Forbered: Forbered jer på dagsordenspunkterne	
Anvendelse af mødets resultat: At vi er blevet klarere på aftaler og arbejdsopgaver	Medbring: Dagsorden, godt humør og gå-på-mod.	
Næste møder: 2025; 07-01; 11-02; 11-03; 08-04; 13 - 05; 10 - 06; 12- 08; 09 - 09; 07-10; 11-11; 09 -12; 06 - 01 2026.		

	Emne	Formål med punktet (hvad skal vi udrette?)	Proces	Beslutning (referat – hvem gør hvad?)
--	------	---	--------	--

DOF Nordsjælland

Lokalafdeling under Dansk Ornitologisk Forening



			(hvordan be- handler vi em- net?)	
1.	Godkendelse af dagsorden	At vi bliver enige om dagsordenen og hvor lang tid, vi skal bruge på de enkelte punkter	Beslutning	Godkendt
2.	Godkendelse af referat fra seneste møde	Enighed om referatets ordlyd og klargøring til offentliggørelse på hjemmesiden	Beslutning	Godkendt
3.	Årshjul: Rapportering fra formands- og Rep.møde Holger og John	Der er desværre ikke fremkommet referat.	Orientering	Der er ikke kommet noget Referat fra Repræsentantskabsmødet. Formanden blev forhindret i at deltage på formandsmødet. Regnskabet er der underskud på - 4,5 mill. budgettet blev vedtaget med et formodet overskud på 1,4 mill. Forretningsudvalget vil kræve halvårsregnskaber. Genvalg til alle i hovedbestyrelsen. Forretningsudvalget: Blev Conny Brokholm valgt som nyt medlem, John Hansen og Morten Møller Hansen genvalgt. Punktet på rep. møde Dof i Udvikling, som vi kommer til at drøfte fremover. Debat mellem Martin Iversen og Christian Hjort, - FVF og DOF

DOF Nordsjælland

Lokalafdeling under Dansk Ornitologisk Forening



4.	FINN-projektet Holger/alle	Se mail udsendt 9/5-25. Måske har Holger som koordinator modtaget materiale? Hvordan håndterer vi det?	Beslutning	Lille FINN bliver ikke aktuelt da det er for sent at starte, Vaserne var i forslag men det bliver ikke til noget. Stor FINN kan vi godt være med i, der undersøges om Søborg sø vil være et emne. Koordinator skriver til Daniel for en status på det fremtidige arbejde. Der forsøges at udføre et medlemsmøde for evt. at skabe en interesse i Stor FINN. Vi forsøger at få Daniel til at udføre et oplæg om projektet.
5.	Opsamlinger: Hjemmeside Keld/Inge Bankadgang Holger Dialogmøde NST 22/5 John	Hvor er vi – hvad skal der gøres? Omkring Dialogmødet har NST i eftermiddag meldt, at de ikke kan d. 22/5. Undersøger inden vores møde.		Keld har henvendt sig til Jens Søndergaard og har ikke hørt fra ham. Keld vil kontakte Sigrid. Lasse har foreslået et samarbejde hjemmesiderne imellem lokalafdelingerne. Vi ser tiden an. Der er endnu ikke muligt for kasserer at komme på kontorerne. Der rettes en henvendelse til AL. Der blev drøftet om der måske skal skiftes bank, det ser kasserer på alt efter hvor hurtigt AL melder tilbage. Dialogmødet bliver den 12.06.2025 kl 15.00 – 17.00 Dagsorden. Pas på kort, kortlægning af urørt skov, sortspætte og løse hunde.
6.	Orientering fra formand og kasserer	Fast punkt til emner som ikke kan fremlægges på anden måde Er der mulighed for bogføring pt?	Orientering	Formand Intet Kasserer Nye medlemmer i maj 9 nye medlemmer, 2 ørne klubben (56 Medlemmer) 2 junior, 3 medlemmer, 2 husstandsmedlemmer

DOF Nordsjælland

Lokalafdeling under Dansk Ornitologisk Forening



7.	Evt.	Fast punkt til orientering	Ingen beslutninger	Grøn lørdag i Gilleleje den 24.05.2025. Keld på kursus i Ørne klubben, og Keld informerer om de mange gode tiltag der er, og som giver fremgang.
----	------	----------------------------	--------------------	---